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We vroegen het Rene Olsthoorn in een uitgebreid TABS interview voor MIXpro.

Overnames over meerdere assen

Als je Olsthoorn vraagt hoeveel bedrijven TABS nog gaat overnemen lacht hij. “Ik hoop meer dan nul. Maar we
zijn beursgenoteerd en kunnen daar natuurlijk niets over zeggen. Behalve dat we altijd op zoek zijn naar
gezonde groei en dat we geïnteresseerd zijn als we een goed bedrijf kunnen overnemen tegen condities die
ons bevallen en wij daar als bedrijf beter van worden. Dat kan over meerdere assen, zoals je ziet in onze
laatste vijf overnames. Withagen is een specialist. Looijmans en KoningsBlaauw zijn iets meer traditionele
houthandels, Hormes is echt een moderne bouwmaterialenhandel. En Alex van Gruijthuijsen zit ook een beetje
in die hoek. Het hoeft dus niet het een of het ander te zijn. Twee jaar terug namen we bijvoorbeeld Woodimex
en Maasstad over. Die twee labels hebben we laten opgaan in bestaande bedrijven van onze groep en daar
was de locatie echt top. Dus er kunnen meerdere redenen zijn.”

"Meer dan nul, hoop ik"

Er volgen er in 2023 dus nog wel een paar? “Ik herhaal, ik hoop dat het er meer dan nul zijn. Het aanbod is op
dit moment best wel groot. We hebben natuurlijk een aantal goede jaren achter de rug. En je merkt dat
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ondernemers de ballast van wet- en regelgeving moe zijn. Als je je dan bij ons aansluit, nemen wij die ballast
uit handen vanuit onze backbone en kun je in jouw gebied weer lekker ondernemen.”
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